
Jeg stiller hermed forslag om, at resultatvisningen slås til, så man efter endt spil, igen kan se de øvrige 
spillede kontrakter og stik for spillet. 
 
Først og fremmest synes jeg, at det reducerer den dimension af spillet, der handler om at måle sin 
spilføring og sit system med de øvrige spillere/par, når resultatvisningen er slået fra. Det gør simpelthen 
min spilaften lidt kedeligere. 
Resultatvisningen fungerer desuden som en ekstra kontrol af, om en kontrakt er blevet indtastet på den 
forkerte led. Her er min erfaring, at procent-angivelsen ikke altid afslører, om dette har været tilfældet. 
 
Da forslaget om at slå resultatvisningen fra blev stillet ved sidste generalforsamling, blev der argumenteret 
med 2 ting: 
1. Snak om spillet ved bordet til gene for andre spillere. 
Jeg mener ikke, at der har været mindre snak om spillene uden resultatvisningen. Tværtimod er det min 
opfattelse, at det i nogle tilfælde har ført til mere snak, fordi spillerne har undret sig over deres score og 
herefter højlydt har spekuleret i andre mulige kontrakter og spilføringer. 
2. D-rækkens problemer med at nå at spille spillene inden for den afsatte tid. 
Jeg mener ikke, at én rækkes vanskeligheder skal “gå ud over” de øvrige. Det bør derimod påhvile spillerne 
at tilkalde turneringslederen ved forsinkelser, hvorefter turneringslederen kan håndtere disse iht. 
turneringsreglementet. 
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